

PRAYERS

Madam Speaker, laid upon the Table,—Report of the Auditor General of Canada to the House of Commons for the fiscal year ended March 31, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/64.

Madam Speaker, laid upon the Table,—Reports of the Commissioner of Official Languages, dated November 1979, on special studies of (1) the House of Commons Administrative Organization. (English and French).—Sessional Paper No. 321-4/54; and

(2) the Library of Parliament. (English and French).—Sessional Paper No. 321-4/54A.

Mr. Lalonde, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table, —Report of Petro-Canada for the year ended December 31, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/32.

Mr. Axworthy, seconded by Mr. Pinard, by leave of the House, introduced Bill C-2, An Act to amend the Immigration Act, 1976, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 62(2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

His Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and amounts and, for the purposes set out in a measure entitled "An Act to amend the Immigration Act, 1976".

Mr. Axworthy, seconded by Mr. Pinard, by leave of the House, introduced Bill C-3, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 62(2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

His Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and for the purposes set out in a measure entitled "An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971".

Mr. Cosgrove, seconded by Mr. Pinard, by leave of the House, introduced Bill C-4, An Act respecting grants to municipalities, provinces and other bodies exercising functions of local government that levy real property taxes, which was

PRIÈRE

Madame le Président dépose sur le Bureau de la Chambre,—Rapport annuel du vérificateur général du Canada à la Chambre des communes, pour l'année financière terminée le 31 mars 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/64.

Madame le Président dépose sur le Bureau de la Chambre,—Rapports du Commissaire aux langues officielles, en date de novembre 1979, concernant (1) Étude spéciale: organisation administrative de la Chambre des communes. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-4/54; et

(2) Étude spéciale: Bibliothèque du Parlement (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-4/54A.

M. Lalonde, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Rapport annuel de Petro-Canada pour l'année financière terminée le 31 décembre 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/32.

M. Axworthy, appuyé par M. Pinard, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-2, Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé en conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 62 du Règlement, au sujet du bill précité, se lit ainsi:

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière, selon les montants prescrits et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976».

M. Axworthy, appuyé par M. Pinard, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-3, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé en conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 62 du Règlement, au sujet du bill précité, se lit ainsi:

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage».

M. Cosgrove, appuyé par M. Pinard, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-4, Loi concernant les subventions aux municipalités, provinces et autres organismes exerçant des fonctions d'administration locale qui lèvent des impôts fon-